
Protokół Nr 72/2020 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 7 grudnia 2020r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł 

Przybyłek, Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz 

Skarbnik Powiatu  – Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek i Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki  Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin 

Paliński. 

 

              Porządek obrad: 

            I. Wydział Finansowy : 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020. 

II. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie możliwości miarkowania kary umownej nałożonej na firmę Infosoftware 

realizującą część projektu pn. E-administracja w Powiecie Nidzickim. 

           III. Wydział Geodezji: 

1. Informacja Marszałka o rozliczeniu projektu geodezyjnego. 

2. Decyzja o wygaszeniu trwałego zarządu nieruchomością. 

3. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

IV. Sprawy różne. 

 
Ad. I.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2020, zawierający: 
1) wniosek Starostwa Powiatowego o zwiększenie planu wydatków w rozdziale 75020 § 4380 o 

kwotę 500 zł na zakup usług tłumaczenia pism organów zagranicznych na potrzeby 
postępowań administracyjnych prowadzonych przez Wydział Komunikacji. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku i zmniejszył plan wydatków  w 
rozdziale 75020 § 4410 o kwotę 500 zł, a następnie zwiększył plan wydatków w tym 
samym rozdziale w § 4380; 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 508/2020 z dnia 23 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85111 § 6410 o kwotę 200.000 zł z 
przeznaczeniem na finansowanie zadań związanych ze zwalczaniem zakażenia, zapobieganiem 
rozprzestrzenianiu się, profilaktyką oraz zwalczaniem skutków choroby zakaźnej wywołanej 
wirusem SARS-CoV-2, tj. na inwestycje związane z instalacją tlenu medycznego. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85111 § 6220 o tę samą kwotę; 

3) wniosek Starostwa Powiatowego o wprowadzenie do budżetu zadania pn. „Przeciwdziałanie 
COVID-19 w Powiecie Nidzickim” na kwotę 145.118,75 zł. Źródłem finansowania tego 
projektu są środki z konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 11. Włączenie społeczne, 
Działanie 11.2 Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości 
usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym, 
Poddziałanie 11.2.3 Ułatwienie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze 
środowiskiem lokalnym – projekty konkursowe w kwocie 137.862,75 zł (wkład UE – 
123.350,93 zł, wkład budżetu Państwa – 14.511,82 zł) oraz środki własne Powiatu w kwocie 



7.256 zł. W ramach projektu zostaną zrealizowane następujące zadania: przygotowanie miejsca 
odbywania kwarantanny, w tym remont łazienki, zakup pralki, suszarki, odkurzacza, 
czajników, lodówek, mebli i wyposażenia do 10 pokoi, bielizny pościelowej, termometrów 
oraz środków higieny osobistej oraz zakup środków ochronnych i innych środków 
zapobiegających COVID-19 w miejscu odbywania kwarantanny, w tym: bramki wykrywającej 
temperaturę ciała, bramki do dezynfekcji ludzi, bezdotykowej stacji dezynfekującej, 
przenośnego generatora ozonu, usługi szkolenia z ozonowania, mat wejściowych 
dezynfekcyjnych, środków ochrony osobistej (kombinezonów, gogli, rękawiczek, maseczek 
jednorazowych oraz płynów do dezynfekcji).  

Zarząd zwiększył plan dochodów w rozdziale 75495 w § 2057 o kwotę 123.350,93 zł 
i § 2059 o kwotę 14.511,82 zł, jak również zwiększył plan wydatków w tym samym 
rozdziale w: § 4017 o kwotę 14.834,03 zł, § 4019 o kwotę 1.745,17 zł, § 4117 o kwotę 
2.536,58 zł, § 4119 o kwotę 298,42 zł, § 4127 o kwotę 236,60 zł, § 4129 o kwotę 27,84 zł, § 
4217 o kwotę 93.034,78 zł, § 4219 o kwotę 10.945,22 zł, § 4277 o kwotę 6.481,48 zł, § 4279 
o kwotę 762,52 zł, § 4307 o kwotę 5.368,42 zł, § 4309 o kwotę 631,58 zł, § 4417 o kwotę 
308,78 zł, § 4419 o kwotę 36,33 zł, § 4707 o kwotę 550,26 zł, § 4709 o kwotę 64,74 zł oraz 
zmniejszył plan wydatków w rozdziale 75421 § 4210 o kwotę 7.256 zł, a zwiększył plan 
wydatków w rozdziale 75494 § 4219  o kwotę 7.256 zł (wkład własny Powiatu); 

4) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 513/2020 z dnia 30 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85202 § 2130 o kwotę 28.800 zł z 
przeznaczeniem na wsparcie finansowanie zadań i programów realizacji zadań pomocy 
społecznej (wydatki bieżące DPS w Napiwodzie). 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85202 § 2820 o tę samą kwotę; 

5) decyzję Ministra Zdrowia z dnia 28 listopada 2020 r. o zabezpieczeniu środków w kwocie 
5.199.607,10 zł na realizację decyzji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 
października 2020 r. nr 1/2020 i nr 2/2020 z dnia 25 listopada 2020 r. polecających: 
utworzenie Szpitala Tymczasowego, wg wskazań technicznych, logistycznych i 
organizacyjnych Szpitala Patronackiego, tj. Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 
uruchomienie 50 miejsc respiratoroterapii dla pacjentów zarażonych Covid-19 w tworzonym 
Szpitalu Tymczasowym, na bazie ZOZ w Nidzicy, utrzymanie utworzonego Szpitala 
Tymczasowego w zakresie opłat czynszowych, kosztów ochrony oraz mediów (energia 
elektryczna, gaz, woda i ciepła woda, ogrzewanie, odpady) oraz przywrócenie pierwotnej 
funkcji miejsca lokalizacji Szpitala Tymczasowego. 

Zarząd zgodnie z powyższą decyzją zwiększył plan dochodów w rozdziale 85111 
w: § 2170 o kwotę 720.000 zł i § 6290 o kwotę 4.479.607,10 zł, jak również zwiększył 
plan wydatków w tym samym rozdziale w: § 2560 o kwotę 720.000 zł i § 6220 o kwotę 
4.479.607,10 zł; 

6) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 5.000 zł w ramach rozdziału 75075, tj. 
zmniejszenie planu wydatków w § 4210, a zwiększenie planu wydatków w § 4300. 
Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na większą, niż planowano, liczbę informacji 
publikowanych w prasie lokalnej w zakresie promocji Powiatu, przeciwdziałania Covid-19 oraz 
w zakresie promocji inicjatywy „Południowe Mazury”. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
7) wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o przesunięcie kwoty 5.484,96 zł 

w ramach rozdziału 80195, tj. zmniejszenie planu wydatków w: § 3027 o kwotę 5.180,24 zł i § 
3029 o kwotę 304,72 zł, a zwiększenie planu wydatków w tym samym rozdziale w: § 4307 o 
kwotę 5.180,24 zł i § 4309 o kwotę 304,72 zł. Jednostka proponuje przesunięcie środków na 
dodatkowe kursy w ramach projektu „Staż u pracodawcy – profesjonalny start na rynku pracy” 
współfinansowanego z EFS w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020. 



Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
Powyższe decyzje Zarządu zostały zawarte w uchwale Nr 72/251/2020 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2020. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. II. 1 

P. Sekretarz Powiatu - Elżbieta Bieniek przedstawiła przebieg współpracy z firmami, 

realizującymi projekt e-Administracja w Powiecie Nidzickim. Na podstawie umowy zawartej  

z firmą Infosoftware, (zgodnie z harmonogramem) firma zobowiązana była do rozliczenia się  

z części zadań do dnia 11.09.2020r. W rezultacie, w wyznaczonym terminie, tj. do dnia 

11.09.2020r. Wykonawca dostarczył zamówiony sprzęt. Następnie, w terminie 10 dni roboczych 

Starostwo dokonało weryfikacji otrzymanego sprzętu. W ramach ww. działań okazało się, że 

dostarczony przez Wykonawcę serwer nie posiada właściwych dysków stanowiących przedmiot 

zamówienia. W związku z powyższym w terminie 7 dni Wykonawca został wezwany  

do uzupełnienia braków w zleceniu, tj. nadesłanie prawidłowych dysków. p. Elżbieta Bieniek 

poinformowała, że w związku z tym, iż firma Infosoftware nie dotrzymała terminu, jaki został 

jej wyznaczony na dostarczenie właściwego serwera naliczona została dla firmy kara umowna  

w wysokości 9 798,48 zł. W związku z powyższym, Wykonawca wystąpił z wnioskiem  

o odstąpienie od nałożonej kary umownej. W uzasadnieniu Wykonawca powołał się  

na współpracującą z nią firmę Fujitsu, która była odpowiedzialna za dostarczenie dla firmy 

sprzętu. W dostarczonym piśmie firma wyjaśniła, że ze względu na panującą sytuację 

epidemiologiczną i zamknięcie firmy, nastąpiło opóźnienie w dostawie materiałów  

dla Wykonawcy. W związku z powyższym p. Sekretarz zaznaczyła, iż w opinii radców prawnych 

istnieje możliwość, aby miarkować naliczoną przez Powiat karę umowną. 

 

Starosta Marcin Paliński poprosił o przedstawienie propozycji miarkowania nałożonej kary 

umownej. 

       

p. Sekretarz poinformowała, że proponuje się obniżenie o 50% nałożonej kary.  

W związku z powyższym, Starosta poddał pod głosowanie propozycję p. Sekretarz  

o obniżenie nałożonej kary o 50%. 

   W wyniku głosowania oddano 4 głosy „za” przyjęciem proponowanego obniżenia kary, 

natomiast 1 głos był „przeciwny”.  

Zarząd przyjął przedstawiony przez p. Sekretarz wniosek o obniżenie nałożonej 

kary o 50%. 

 

Ad III. 1      

  

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że w wyniku realizowanego projektu „Zintegrowana 

Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim”, Urząd 

Marszałkowski wszczął postępowanie administracyjne w sprawie określenia kwoty, którą należy 

zwrócić w zw. z realizacją projektu. p. Kierownik poinformowała, że Urząd Marszałkowski nie 

załatwi sprawy w ustawowym terminie, tj. do 23.11.2020r., natomiast nowy termin na 

załatwienie powyższej sprawy został wyznaczony na 23.12.2020r. p. Kierownik dodała, że 

szybszy termin załatwienia sprawy przez UM byłby korzystniejszy dla Powiatu, ponieważ do 



refundacji w ramach realizowanego projektu jest kwota ponad 378 000 zł. Natomiast nie 

zostanie ona zrefundowana przez Urząd, dopóki nie zostanie zakończone niniejsze 

postępowanie. 

 

Ad III.2 

 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała wniosek, który wpłynął od Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Nidzicy odnośnie wygaszenia trwałego zarządu działki nr 46/10 położonej w 

obrębie miejscowości Rączki. Działka przeznaczona jest dla Gminy Nidzica i jest 

wykorzystywana w celach rekreacyjno – wypoczynkowych. p. Kierownik poinformowała, że 

wniosek jest kompletny, w związku z tym można podjąć decyzję o wygaszeniu trwałego zarządu  

z dn. 31.12.2020r. Następnie będzie można podjąć dalsze czynności dotyczące przekazania 

działki dla gminy Nidzica. p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że Rada Powiatu  

na posiedzeniu w dn. 25.03.2020r. podjęła uchwałę dotyczącą nieodpłatnego przekazania  

tej działki dla gminy. 

 

Uwag i pytań nie było. Zarząd podjął decyzję o wygaszeniu trwałego zarządu w 

stosunku do w/w nieruchomości. 

 

Ad III. 3 

 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała o złożonym przez Burmistrza Nidzicy wniosku  

w sprawie przekazania do zasobów gminnych części nieruchomości o powierzchni ok. 0,5 ha, 

który usytuowany jest w obrębie miejscowości Brzeźno Łyńskie, w gminie Nidzica - działka 

numer 99. Przedmiotowy grunt przeznaczony jest w planach jako potencjalny teren  

do rozszerzenia strefy wypoczynkowej pracowników Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących Nidzicy, w którego trwałym zarządzie znajduje się ta nieruchomość.  

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że 27 listopada 2020r. odbyła się wizja terenowa,  

w której udział wzięli Sołtys wsi p. Hubert Breński, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie - p. Ryszard Kumelski oraz 

mieszkanka wsi. Uczestnicy spotkania stwierdzili, że realizowanie zaplanowanych przez 

Sołectwo celów społecznych oraz rekreacyjno – wypoczynkowych na tej nieruchomości jest 

nieuzasadnione z uwagi na jej niekorzystną lokalizację oraz wysokie koszty finansowe jakie 

trzeba będzie ponieść na przygotowanie terenu.  

Pan Starosta dodał, że po rozmowie z Sołtysem również otrzymał informację, iż w jego 

ocenie lepszym rozwiązaniem dla tego przedsięwzięcia będzie inna lokalizacja, np. przy rzece.  

Pan Starosta zapewnił o pomocy, jeśli taka będzie potrzebna, w zakresie organizacji tego 

przedsięwzięcia. 

 

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd uznał, że wniosek Burmistrza Nidzicy                                            

jest bezprzedmiotowy. 

 

 

 

 



Ad. III 4 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła tryb uregulowania stanu prawnego nieruchomości 

położonej w miejscowości Napiwoda, na której znajduje się rozbudowany przez Polskie 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Nidzicy budynek  

nr 58. Przypomniała, że po spotkaniach w Starostwie Powiatowym oraz Kancelarii Notarialnej 

ustalono czynności, które należałoby przeprowadzić, aby właściwie uregulować stan prawny 

nieruchomości. Biorąc pod uwagę, że prowadzone działania będą dotyczyły działań na majątku 

powiatowym, wszelkie czynności będą wymagały podejmowania stosownych uchwał  

przez Radę Powiatu i Zarząd Powiatu. p. Kierownik przedstawiła czynności, które PSONI  

w Nidzicy musi wykonać tzn. dokonać podziału działki nr 81/2 w celu wydzielenia gruntu,  

na którym znajduje się część rozbudowanego budynku nr 58, a następnie zniesienie odrębnej 

własności lokalu nr 1, który stanowi własność Stowarzyszenia. Po przeprowadzeniu 

powyższych czynności prawnych, nastąpi przeniesienie na rzecz Powiatu Nidzickiego udziału 

we własności nowo wydzielonej nieruchomości, ustanowienia odrębnych własności lokali  

w budynku nr 58 oraz zmiana wysokości udziałów w nieruchomości wspólnej.  

p. Iwona Urbanowicz podkreśliła, że sprawa jest skomplikowana, natomiast przedstawione 

rozwiązanie jest najrozsądniejsze. 

 

Pan Starosta stwierdził, że sprawę należy doprowadzić do końca, w taki sposób aby obie 

strony były zadowolone. Zapytał, czy wobec przedstawionego przez p. Kierownik trybu 

uregulowania stanu nieruchomości członkowie Zarządu mają dalsze pytania.  

 

p. Lech Brzozowski powiedział, że uregulowanie stanu prawnego powinno dotyczyć całej 

nieruchomości wraz z mieszkaniem i garażem i powinno być przekazane w całości na rzecz 

PSONI Koło w Nidzicy. Wobec braku innych propozycji p. Lech Brzozowski nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Innych pytań nie było. Zarząd przychylił się do powyższego wniosku i 

zaakceptował tryb, w jakim ma nastąpić uregulowanie stanu prawnego w/w 

nieruchomości. 

 

Ad. IV. 

Starosta Marcin Paliński poinformował o spotkaniu z p. Anną Osłowską - Dyrektor 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, które dotyczyło otrzymanych od Wojewody środków 

na utworzenie szpitala tymczasowego w Nidzicy. W związku z podpisaną umową zobowiązano 

się do wydatkowania kwoty ok. 5 200 000 zł na ten cel do końca roku. Starosta poinformował, 

że  Dyrektor ZOZ zgłosiła problem w zakresie wyposażenia, które nie jest w całości dostępne, 

dlatego poprosiła o zwrócenie się do Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie z wnioskiem o 

przesunięcie terminu wydatkowania tych środków. Starosta przychylił się do prośby p. Dyrektor 

i zapowiedział, że wystąpi o wydłużenie czasu trwania zawartej umowy i rozliczenie się  

z wydatkowanych środków.  

 

Starosta Marcin Paliński omówił propozycję rozdziału środków promocyjnych dla klubów 

sportowych w 2020r. Zaznaczył, że budżet przeznaczony na ten cel wynosi 6 000 zł oraz że 

kwotę tę należy rozdysponować pomiędzy 3 klubami tj.: START Nidzica, LKS Orzeł Janowiec 

Kościelny oraz GKS Kozłowo. Zatem, dla każdego klubu proponuje się kwotę 2 000 zł. 



p. Krzysztof Zdziarski zwrócił uwagę, że również w Janowie rozpoczął działalność klub 

sportowy i działa od września 2020r.  

Wicestarosta Paweł Przybyłek odpowiedział, że w takim przypadku należałoby dla klubu  

w Janowie przyznać środki w wysokości proporcjonalnej do okresu prowadzonej działalności. 

p. Mateusz Budka zaproponował, aby w takiej sytuacji w obrębie 6 000 zł uwzględnić klub 

z Janowa przyznając mu środki w proporcjonalnej wysokości do okresu prowadzonej 

działalności. Pozostałym klubom należałoby przekazać środki niższe, niż było to zaplanowane.  

p. Lech Brzozowski powiedział, że propozycja p. Mateusza Budki jest właściwa, natomiast 

w przyszłym roku należałoby zwiększyć budżet, z uwzględnieniem klubu z Janowa.  

 

 

p. Krzysztof Zdziarski zapytał czy do pracy w szpitalu został już skierowany anestezjolog.  

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że szpital tymczasowy jeszcze nie ruszył  

i anestezjolog nie został jeszcze skierowany. Natomiast są zapewnienia, że anestezjolodzy 

zostaną skierowani.  

 

 Starosta przekazał przewodnictwo w posiedzeniu Panu Wicestaroście i opuścił salę obrad. 

 

Wicestarosta Paweł Przybyłek poinformował o prowadzonych rozmowach w ramach 

realizacji programu „Południowe Mazury”. Dodał, że Powiat jest po pierwszej rozmowie  

z Ministerstwem oraz, że do obsługi programu został oddelegowany Związek Miast Polskich.  

Ze strony Powiatu do pracy w grupie roboczej oddelegowana będzie p. Jolanta Tymińska.  

Wicestarosta zaznaczył, że jest to szansa na pozyskanie środków nie tylko z RPO, ale również 

Ministerialnych, z których będzie mógł korzystać Powiat i poszczególne gminy.   

 

Wobec wyczerpania porządku, Zastępca Przewodniczącego zamknął posiedzenie Zarządu 

Powiatu.  

Na tym protokół zakończono.  

 

      Protokołowała: 

/-/ Inspektor  
Paulina Pokus 

Starosta  
/ - / Marcin Paliński  
Wicestarosta  
/ - / Paweł Przybyłek  
Członek Zarządu  
/ - / Krzysztof Zdziarski  
Członek Zarządu  
/ - / Lech Brzozowski  
Członek Zarządu  

/ - / Mateusz Budka 

 

 
  
 


